
 

LETNÍ BASKETBALOVÝ TÁBOR - PASTVINY 

Máme za sebou první společný týdenní basketbalový tábor, přesněji řečeno - má ho 

za sebou jedenáct děvčat ( škoda Adélina prstu ). Hned na úvod je potřeba říct, že my 

trenéři jsme byli moc a moc spokojeni - s trénováním i s chováním. O některých se dá 

říct, že přímo překvapily, samozřejmě příjemně. 

Kromě běhání a skákání a házení jsme se dostali i k basketbalu a třeba ty kousky hry 

5-5 už vypadaly moc dobře, o hodně líp, než naše hra na jaře. Snad nám to zlepšování 

vydrží i nadále a přenese se i na ty, které na basketbalovém soustředění nebyly. 

Na začátku byly i nějaké ty slzy stesku, ale ty celkem rychle zmizely, jakmile se šlo na 

trénink, na baseball, na lodě nebo na výlet. 

Pravda, občas byly i drobné "problémy", jako když chatka číslo 3 nestihla oběd ( o to 

rychleji a víc včas byli na večeři ), když Happy nemohla najít ponožky, které mezitím 

srostly s podlahou chatky nebo když se Viki a Majda točily na loďce na přehradě jako 

střelka magnetu. Ale to byly maličkosti a naštěstí jsme ve zvládli bez nemoci nebo 

úrazu ( pár štípanců od vos nepočítáme ).  


